
 

 

 

 

Forumvragen aan het college tijdens Forum Samenleving van 7 december 2021 

De VVD Rijswijk wil graag weten hoe ‘Happy’ Happy Fit is.  

Op social media heeft wethouder Lugthart een bericht geplaatst over Happy Fit 

Rijswijk. Hierin stelt de wethouder dat Happy Fit een gigantisch succes is. De VVD 

Rijswijk wil graag de onderbouwing hiervoor zien.  

De fractie van de VVD Rijswijk heeft daarom de volgende vragen: 

1. Hoeveel mensen zijn na een gratis introductiekwartaal doorgestroomd naar 

een sportvereniging? 

2. Hoeveel deelnemers aan het gratis introductiekwartaal waren tot op dat 

moment niet actief bezig met een sport? 

3. Hoeveel subsidie en/of financiële bijdrage heeft Happy Fit ontvangen in de 

afgelopen raadsperiode? 

4. In het stuk wordt gesteld dat de gezondheidssituatie in Rijswijk is verbeterd 

door Happy Fit. Op welke cijfers is deze uitspraak gebaseerd? 

5. In het verhaal wordt gevreesd dat door het vertrek van wethouder Lugthart de 

continuïteit van de activiteiten van Happy Fit onder druk komt te staan. Hoezo 

zijn de activiteiten van Happyfit gebonden aan de persoon van deze 

wethouder? 

 

Namens de VVD Rijswijk, 

Menno Ezinga 


